
Zápisnica 
z 12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Krásna Lúka 

konaného dňa 14.10.2016 
___________________________________________________________________________ 
 
Prítomní:   Štefan Bujňák, starosta obce 

Poslanci :  Ing. Jana Kandráčová 

  Ing. Ján Štieber 

Vladimír Bača 

Peter Kandráč 

Ing. Marcela Bujňáková 

           Ostatní: Mgr. Helena Kormošová 

   JUDr. Mgr. Jozef Kušnír  

PROGRAM : 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Voľba zapisovateľa a  overovateľov zápisnice. 

3. Schválenie navrhovaného programu. 

4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia.  

5. VZN o financovaní originálnych kompetencií na úseku školstva. 

6. VZN č. 3/2016 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 

dochádzky, o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, na činnosť 

školského klubu a centra voľného času a na čiastočnú úhradu a podmienkach 

úhrady v školskej jedálni. 

7. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti v Základnej škole s materskou školou. 

8. Poplatky za stočné. 

9. Diskusia. 

10. Návrh na uznesenie. 

11. Záver. 

 
 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ otvoril Štefan Bujňák, starosta obce. Privítal všetkých prítomných. 
Starosta konštatoval, že počet prítomných poslancov je 5 a OZ bude uznášania schopné. 
 
K bodu 2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Overovatelia zápisnice: Ing. Jana Grejták Kandráčová a Vladimír Bača 



Zapisovateľka: Mgr. Mária Bujňáková 
 
Návrh na uznesenie č. 139: 

OZ schvaľuje: Ing. Jana Grejták Kandráčová a Vladimír Bača 

Overovateľov zápisnice: Zapisovateľa: Mgr. Mária Bujňáková 
 
Hlasovanie: za: 5 poslanci - Ing. Jana Kandráčová,,  Vladimír Bača, Ing. Ján Štieber, Peter 

Kandráč, Ing. Marcela Bujňáková,   

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 3. Schválenie navrhovaného programu. 

  

Poslanci OZ schválili navrhovaný program.  

 

Hlasovanie: za program:  5 poslanci - Ing. Jana Kandráčová, Vladimír Bača, Peter 

Kandráč, Ing. Ján Štieber, Ing. Marcela Bujňáková,  

proti : 0 poslancov 

 

 
K bodu 4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia. 
 

Starosta obce predniesol uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ. Poslanci OZ berú na 

vedomie kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia a ukladajú starostovi obce 

zabezpečiť znalecký posudok na budovu starej školy. 

 

Návrh na uznesenie č. 140: 

Poslanci OZ berú na vedomie kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia. 

 

Hlasovanie:  za: 5 poslanci - Ing. Jana Kandráčová, Vladimír Bača, Peter Kandráč, Ing. Ján 

Štieber, Ing. Marcela Bujňáková, 

proti : 0 poslancov 

 

Návrh na uznesenie č. 141: 



Poslanci OZ ukladajú starostovi obce zabezpečiť vypracovanie znaleckého posudku na 

budovu starej školy. 

 

Hlasovanie:  za: 5 poslanci - Ing. Jana Kandráčová, Vladimír Bača, Peter Kandráč, Ing. Ján 

Štieber, Ing. Marcela Bujňáková,  

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 5. VZN o financovaní originálnych kompetencií na úseku školstva. 

 

Starosta obce predniesol návrh VZN o financovaní originálnych kompetencií na úseku 

školstva. Poslanci tento návrh obdržali ešte pred zasadnutím a nemali proti návrhu žiadne 

námietky. 

 

 

Návrh na uznesenie č. 142: 

Poslanci OZ schvaľujú VZN č. 2/2016 o financovaní originálnych kompetencií na úseku 

školstva. 

 

Hlasovanie:  za: 5 poslanci - Ing. Jana Kandráčová,  Vladimír Bača, Peter Kandráč, Ing. Ján 

Štieber, Ing. Marcela Bujňáková,  

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 6.  V  ZN č. 3/2016 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej 

školskej dochádzky, o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, na činnosť 

školského klubu a centra voľného času a na čiastočnú úhradu a podmienkach úhrady 

v školskej jedálni. 

 

Starosta obce predniesol návrh VZN, ktoré poslanci obdržali ešte pred zasadnutím.  Starosta 

obce navrhol doplniť tento návrh v čl. 2 bode 6 o možnosť znížiť poplatok ak MŠ navštevujú 

súrodenci na sumu 2,- € za druhú a ďalšie dieťa a taktiež ak MŠ navštevujú deti, ktoré sú 

z neúplnych rodín znížiť poplatok na sumu 2,- € na dieťa. Poslanci súhlasili s daným 

doplnením VZN. 



Návrh na uznesenie č. 143: 

Poslanci schvaľujú VZN č. 3/2016 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej 

školskej dochádzky, o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, na činnosť 

školského klubu a centra voľného času a na čiastočnú úhradu a podmienkach úhrady v 

školskej jedálni. 

 

Hlasovanie:  za: 5 poslanci - Ing. Jana Kandráčová, Vladimír Bača, Peter Kandráč, Ing. Ján 

Štieber, Ing. Marcela Bujňáková, 

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 7.  Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti v Základnej škole s materskou 

školou. 

Správu o východno-vzdelávacej činnosti v Základnej škole s materskou školou za školský rok 

2015/2016 predniesla riaditeľka školy Mgr. Helena Kormošová. Oboznámila poslancov OZ 

s organizáciou školy aj na tento školský rok. Poslanci nemali žiadne námietky voči 

organizácii školy, vypočuli si aj správu o východno-vzdelávacej činnosti a poďakovali pani 

riaditeľke za tieto informácie. 

 

Návrh na uznesenie č. 144: 

Poslanci OZ berú na vedomie podanie správy o východno-vzdelávacej činnosti v Základnej 

škole s materskou skolou. 

 

Hlasovanie:  za: 5 poslanci - Ing. Jana Kandráčová,  Vladimír Bača, Peter Kandráč, Ing. Ján 

Štieber, Ing. Marcela Bujňáková,  

proti : 0 poslancov 

 

 

K bodu 8.  Poplatky za stočné. 

 

Starosta obce oboznámi poslancov OZ o neplatičoch  za stočné za staré roky, kde suma 

nedoplatkov tvorí čiastku 211,92 €. Nakoľko sa jedná o nevýznamnú sumu navrhol tieto 

poplatky stornovať. Poslanci však  navrhli, aby im boli ešte raz zaslané výzvy a následne sa 

k tomuto problému vrátia na ďalšom zasadnutí.  



 

Návrh na uznesenie č. 145: 

Poslanci OZ ukladajú starostovi obce poslať výzvy na zaplatenie stočného za staré roky. 

 

Hlasovanie:  za: 5 poslanci - Ing. Jana Kandráčová,  Vladimír Bača, Peter Kandráč, Ing. Ján 

Štieber, Ing. Marcela Bujňáková,  

proti : 0 poslancov 

 

K bodu 9: Diskusia. 

 

Mgr. Mária Bujňáková predniesla poslancom návrhy rozpočtových opatrení č. 3 a č. 4. 

Rozpočtové opatrenia č. 3 sa týkala iba cudzích prostriedkov – refundácia UPSVaR. Poslanci 

toto rozpočtové opatrenia vzali na vedomie. Rozpočtové opatrenie č. 4 sa týkalo presunu 

finančných prostriedkov medzi jednotlivými položkami. Poslanci dané rozpočtové opatrenie 

schválili. 

Starosta obce informoval poslancom OZ ohľadom podaných projektov, kde jeden projekt - 

,,Rekonštrukcia chodníkov“ vyzerá nádejne. Predpokladá, že realizácia tohto projektu by mala 

byť v budúcom kalendárnom roku. 

Starosta obce oboznámi poslancov OZ s organizáciou ,,Dňa úcty k starším“, kde boli 

zakúpené aj hrnčeky pre seniorov nad 60 rokov.  

Starosta obce oboznámil poslancov OZ s problémami vo futbalovom klube, kde došlo 

k zmene funkcionárov, je aj málo hráčov. Poslanci o daných problémoch už vedeli a zatiaľ 

odporúčajú futbal v Krásnej Lúke udržať. 

JUDr. Mgr.  Jozef Kušnír podal poslancom informáciu ohľadom obecnej kroniky, ktorú písala 

bývala pracovníčka obce. On navrhol, že bude pokračovať vo vedení obecnej kroniky 

bezodplatne. Poslanci súhlasili, nakoľko  JUDr. Mgr. Jozef Kušnír je aj historik. 

Ing. Marta Matiová  oboznámila poslancov OZ o podaní projektov ,,Voľnočasová oáza, kde 

sme skončili na 13. mieste a ,,Revitalizácia kostolného dvora“, kde sme tiež neuspeli 

z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov. 

Poslanci rozoberali aj problematiku ohľadom správcu domu nádeje, kde navrhli zamestnať na 

dohodu o pracovnej činnosti p. Petra Osifa, ktorý aj teraz v prípade pohrebu spravuje dom 

nádeje. Navrhli fixnú mesačnú odmenu vo výške 20,- €.  

 

Návrh na uznesenie č. 146: 



Poslanci OZ berú na vedomie rozpočtové opatrenie č. 3. 

 

Hlasovanie:  za: 5 poslanci - Ing. Jana Kandráčová,  Vladimír Bača, Peter Kandráč, Ing. Ján 

Štieber, Ing. Marcela Bujňáková,  

proti : 0 poslancov 

 

Návrh na uznesenie č. 147: 

Poslanci OZ schvaľujú  rozpočtové opatrenie č. 4. 

 

Hlasovanie:  za: 5 poslanci - Ing. Jana Kandráčová,  Vladimír Bača, Peter Kandráč, Ing. Ján 

Štieber, Ing. Marcela Bujňáková,  

proti : 0 poslancov 

 

Návrh na uznesenie č. 148: 

Poslanci OZ berú na vedomie informácie ohľadom podaných projektov. 

 

Hlasovanie:  za: 5 poslanci - Ing. Jana Kandráčová,  Vladimír Bača, Peter Kandráč, Ing. Ján 

Štieber, Ing. Marcela Bujňáková,  

proti : 0 poslancov 

 

Návrh na uznesenie č. 149: 

Poslanci OZ berú na vedomie informácie ohľadom organizácie ..Dňa úcty k starším.“ 

 

Hlasovanie:  za: 5 poslanci - Ing. Jana Kandráčová,  Vladimír Bača, Peter Kandráč, Ing. Ján 

Štieber, Ing. Marcela Bujňáková,  

proti : 0 poslancov 

 

Návrh na uznesenie č. 150: 

Poslanci OZ  schvaľujú kronikára obce JUDr. Mgr. Jozefa Kušníra. 

 

Hlasovanie:  za: 5 poslanci - Ing. Jana Kandráčová,  Vladimír Bača, Peter Kandráč, Ing. Ján 

Štieber, Ing. Marcela Bujňáková,  

proti : 0 poslancov 

 



Návrh na uznesenie č. 151: 

Poslanci OZ berú na vedomie informácie ohľadom futbalového klubu v obci. 

 

Hlasovanie:  za: 5 poslanci - Ing. Jana Kandráčová,  Vladimír Bača, Peter Kandráč, Ing. Ján 

Štieber, Ing. Marcela Bujňáková,  

proti : 0 poslancov 

 

Návrh na uznesenie č. 152: 

Poslanci OZ berú na vedomie informácie ohľadom projektov ,,Voľnočasová oáza“ a 

,,Revitalizácia kostolného dvora.“ 

 

Hlasovanie:  za: 5 poslanci - Ing. Jana Kandráčová,  Vladimír Bača, Peter Kandráč, Ing. Ján 

Štieber, Ing. Marcela Bujňáková,  

proti : 0 poslancov 

 

K bodu 9: Návrh na uznesenie. 

 

Mgr. Mária Bujňáková  predniesla návrhy na uznesenia podľa jednotlivých bodov. 

Hlasovanie:   za: 5 poslanci Ing. Jana Kandráčová,  Vladimír Bača, Ing. Ján Štieber, 

Peter Kandráč, Ing. Marcela Bujňáková,  

Proti: 0 

 

K dobu 10: Záver. 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 20.45 h. 

 

Zapísal/(a): Mgr. Mária Bujňáková  

 

 

.................................................... 

   Štefan Bujňák, starosta obce 

 

 

 



 

Overovatelia: 

Ing. Jana Grejták Kandráčová     .................................................... 

 

Vladimír Bača             .................................................... 

 

 

 

 

 


